

VANDALISM MARK REMOVER

DIRECTIONS: Spray on surface to be cleaned and wipe off with clean cloth. In stubborn cases, repeat the application and allow to set for 15 to 30 seconds to allow the chemicals to work. Before using on synthetic surfaces, such as plastic, rubber, asphalt or others, test for any evidence of attack.

USES: An excellent mark remover for removing spray paints, stucco marks, marker ink, pencil, carbon paper ink, ballpoint pen inks, stencil ink, crayons, lipstick and other oil and solvent base marks and stains from road signs, trucks, restroom walls, public buildings, buses, etc.

REMOVEDOR DE MANCHAS Y MARCAS VANDALICAS

Excelente removedor de manchas y marcas para eliminar aquellas hechas con pinturas en aerosol, marcas de arrastre, tinta de marcador, tinta de paper carbon, tintas de bolígrafo, tinta de stencil, creyones, lapis labial y otras manchas y marcas hechas con productos de base solvent o de aceite en señales de tránsito, camiones, paredes de baño, edificios public, autobuses, etc.

INSTRUCCIONES: Rocíe la superficie que desee limpiar y frote con un pano limpio. En los casos mas difíciles, repita la aplicación y deje que el product actue entre 15 y 30 segundos antes de frotarlo. Si se va a utilizar en superficies sintéticas, tales como plastic, caucho, asfalto, etc., haga primero una prueba pra comprobar que el product no dane la suleficie.

IMPORTANT NOTICE TO PURCHASER: The manufacturer and seller warrants that the chemical contained herein conforms to its standard specifications. Seller's and manufacturer's liability for any and all losses or damage resulting from any cause whatsoever, shall in no event exceed the purchase price of this product with respect to which losses or damages are claimed. Before using, user shall determine the suitability of the product of their intended use, and user assumes all risk and liability, whatsoever, in connection therewith. The manufacturer and seller make no representation or warrant, including merchantability or any other kind, express, or implied. The foregoing may not be altered except by written agreement by officers of the manufacturer.

MANUFACTURED FOR:
BRIDGEPOINT SYSTEMS
4282 S 590 W
Salt Lake City, UT 84123

ALL-SOLV
VANDAL/AEROSOL



CS06AE V2

ALL SOLV VANDALISM REMOVER

REMOVEDOR DE MANCHAS Y MARCAS VANDALICAS

BRIDGEPOINT SYSTEMS

REMOVES:
LIPSTICK • GUM
PAINT
BALLPOINT INK
FINGERNAIL POLISH
AND MANY OTHERS



NET WT. 12 OZ. (340 grams)

DANGER

Keep out of reach of children.



HAZARD STATEMENTS

Highly flammable liquid and vapor.
Pressurized container: May burst if heated. May cause drowsiness or dizziness. May cause damage to organs through prolonged or repeated exposure. May be fatal if swallowed and enters airways. Causes skin irritation. Causes serious eye irritation. Suspected of causing cancer. Suspected of damaging fertility or the unborn child.

PRECAUTIONARY STATEMENTS

Read label before use. Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. - No smoking. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. Do not breathe dust/fume/gas/mist/vapors/spray. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Pressurized container: Do not pierce or burn, even after use. Wash thoroughly after handling. In case of fire: Use CO2, dry chemical, or water fog for extinction. IF INHALED: Remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing. Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell. IF SWALLOWED: Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician. Do NOT induce vomiting. IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. Take off contaminated clothing and wash before reuse. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Store locked up. Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50 °C/ 122 °F. Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant.

DANGER

Tenir hors de portée des enfants.



MENTIONS DE DANGER

Liquide et vapeurs très inflammables. Récipient sous pression : peut éclater sous l'effet de la chaleur. Peut provoquer somnolence ou vertiges. Risque présumé d'effets graves pour les organes à la suite d'expositions répétées ou d'une exposition prolongée. Peut être mortel en cas d'ingestion et de pénétration dans les voies respiratoires. Provoque une irritation cutanée. Provoque une sévère irritation des yeux. Susceptible de provoquer le cancer. Susceptible de nuire à la fertilité ou au fœtus.

CONSEILS DE PRUDENCE

Lire l'étiquette avant utilisation. Se procurer les instructions avant l'utilisation. Tenir à l'écart de la chaleur/des étincelles/des flammes nues/des surfaces chaude. - Ne pas fumer. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. Ne pas respirer les poussières/fumées/gaz/brouillards/vapeurs/aérosols. Utiliser seulement en plein air ou dans un endroit bien ventilé. Récipient sous pression : ne pas perfore, ni brûler, même après usage. Laver à fond après manutention. En cas d'incendie : Utiliser du CO2. Une poudre d'extinction ou de l'eau pulvérisée pour l'extinction. EN CAS D'INHALATION : transporter la victime à l'extérieur et la maintenir au repos dans une position où elle peut confortablement respirer. Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise. EN CAS D'INGESTION: Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. NE PAS faire vomir. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU : laver abondamment à l'eau et au savon. En cas d'irritation cutanée: Consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste: Consulter un médecin. Stocker dans un endroit bien ventilé. Tenir au frais. Garder sous clef. Protéger du rayonnement solaire. Ne pas exposer à une température supérieure à 50 °C/ 122 °F. Éliminer le contenu/récipient dans une usine d'élimination des déchets approuvée.